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Protokoll 4/2025 

fört vid Idrottsnämndens sammanträde tisdagen den 27 maj 
2025 kl. 17:30-17:54, Hantverkargatan 3D, Glasbruket 
 

Ledamöter Maria-Elsa Salvo (S) Ordförande 
Mikael Peterson (C) Vice ordförande 
Anders Öhrling (S) 
Petra Larsson (S) 
Hassan Jama (V) 
Ann Karlsson (V) 
Marie-Helena Fjällås (MP) 
Anna Cederschiöld (M) 
Mikael Sundin (M) 
Leif Söderström (SD) 
Hanna Wistrand (L) §§1-4, §§6-8, §10, §12, §§14-22 
Johan Westberg (L) §5 ersätter Hanna Wistrand (L) pga jäv 
 

Ersättare Lotten Hammar (S) 
Rami El Hallak (S) 
Niki Konomi (S) 
Musse Hasselvall (V) 
Lisa Carlbom (MP) 
Peter Strandberg (M) 
Roine Löfgren (SD) 
Johan Westberg (L) §§1-4, §§6-8, §10, §12, §§14-22 
Hamid Ershad Sarabi (C) 
 

Övriga närvarande Peter Ahlström Enhetschef 
Marina Högland Förvaltningschef 
Marie Norrberg Sekreterare 
Annika Press Avdelningschef 
Linda Runcrantz Personalföreträdare 
Susanne Olsson Avdelningschef 
Sixten Svanberg Borgarrådssekreterare 
Pauline Semmango Skrivtolk 
Sofie Karlsten Skrivtolk 
 
 
 

Paragraf §§1-8, §10, §12, §§14-22 
 

Sekreterare Marie Norrberg 
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§ 1 
Val av justerare och tid för justering av dagens protokoll  

Beslut  
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Mikael Peterson (C) att 
tillsammans med ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker tisdagen den 3 juni. 
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§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
idrottsförvaltningen  

• Delegationsbeslut tillförordnad förvaltningschef 
• Beslut fattade på delegation avseende särskilda satsningar 

tertial 1 2025 
  

Beslut  
Delegationsbesluten läggs till handlingarna. 
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§ 3 
Anmälningsärenden  

• Planärende på samråd, Mälarhöjden 1:1 invid 
Slättgårdsvägen 

• Planärende på samråd, Centralstaden, del av Norrmalm 5:3 
m.fl. 

• Detaljplan för fastigheten Imröret 10, Önskehemsplan 
• Ny servicebyggnad på Vårbergs IP, Skärholmen 2:1. 

Slutredovisning  
  

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
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§ 4 
Tertialrapport 1 2025 för idrottsnämnden  
IDF 2025/971 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förslaget till tertialrapport 1 för 2025, 
samt årsprognos, och överlämnar den till kommunstyrelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) föreslår (se 
beslutet) 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) föreslår: 
  

1. Att idrottsnämnden delvis godkänner majoritetens förslag 
till tertialrapport 1, 2025 och överlämnar den till 
kommunstyrelsen. 

2. Att därutöver anföra följande: 
  
Vi är djupt oroade över att den styrande vänstermajoriteten inte 
lever upp till alla frikostiga idrottslöften som gavs innan valet. Så 
sent som förra året riktade nio tunga idrottsförbund i Stockholm 
skarp kritik mot att vallöften hade brutits, vilket drabbar idrotten i 
staden negativt. Därtill ser vi även med oro på att 
vänstermajoriteten aktivt undergräver privata investeringar i 
idrottsytor av ideologiska skäl. Detta gör att idrotten går miste om 
resurser som annars hade kunnat användas till att bygga fler 
fotbollsplaner, hallar eller andra idrottsytor. 
  
Tertialrapporten synliggör en viktig strukturell utmaning i stadens 
planering. När skolbyggen skjuts upp, försenas även planerade 
idrottshallar, i vissa fall på obestämd tid. Idrottens utveckling kan 
inte vara beroende av utbildningsförvaltningens elevprognoser, utan 
måste prövas separat, utifrån idrottens egna behov. Ambitionen bör 
alltid vara att öka, inte minska, antalet idrottsytor per utövare. 
  
Ett aktuellt exempel är Dalhagens BP som nu har utgått ur 
planeringen eftersom skolbehovet i området bedöms ligga efter 
2040. Förvaltningen uppger att man arbetar med att hitta en tillfällig 
lösning, vilket är positivt, men det understryker också behovet av en 
mer självständig och långsiktig idrottsplanering. Även i Kista Äng 
och Östra Hagastaden planeras temporära lösningar, men här är det 
avgörande att de genomförs skyndsamt. Tillfälliga åtgärder får inte 
bli ett sätt att skjuta viktiga beslut framför sig och de kan heller inte 
ersätta permanenta investeringar. Det bör också beaktas att 
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fastighetskontoret har varnat för att provisoriska lösningar ofta 
innebär högre kostnader. 
  
Vi noterar också att tertialrapportens geografiska fokus förändrats 
jämfört med tidigare. I tidigare rapporter lyftes vissa områden, 
särskilt Järva, oproportionerligt ofta, medan andra konsekvent 
hamnade i skymundan. Det är viktigt att stadens idrottspolitik 
omfattar hela Stockholm inte bara ett fåtal utvalda områden. Men 
detta förutsätter också att de satsningar som lyfts fram också 
återspeglas i faktiska investeringar. 
  
Därtill kvarstår flera problem som rapporten inte adresserar 
tillräckligt tydligt. Sjukfrånvaron bland kvinnor är fortsatt hög på 
8,9%, vilket är nästan dubbelt så högt som bland män. Det är ett 
återkommande mönster som förtjänar konkreta åtgärder. 
  
Vi vill även uppmärksamma att den simundervisning som bedrivs i 
stadens regi riskerar att konkurrera med simföreningarna. I stället 
för att utökade det stadens roll bör förvaltningen ge det befintliga 
föreningslivet bättre förutsättningar att utveckla sin verksamhet. Att 
slå undan benen för ideellt engagemang gagnar inte stadens barn 
och unga. 
  
Slutligen vill vi anföra att det är problematiskt att 
vänstermajoriteten bedömer att alla inriktningsmål kommer 
uppfyllas helt. Självfallet är det bra att nå mål, men om alla mål nås 
samtidigt som oberoende parter pekar på stora brister är målen 
sannolikt för lågt ställda. Ska Stockholm utvecklas som idrottsstad 
behöver målen justeras upp.   
  
Vi delar inte bilden att målet om att alla barn och unga har goda 
förutsättningar att idrotta och motionera i Stockholm uppfylls helt. 
Givet att idrottsrörelsen vittnar om svikna vallöften, brist på 
idrottsytor samt att vänsterstyret motarbetar privata investeringar är 
målet inte uppfyllt och måste framöver mätas på ett annat sätt.  
  
Stockholm har potential att vara en fantastisk idrottsstad. Tusentals 
engagerade ledare och utövare finns runt om i staden och politikens 
uppgift är att underlätta deras engagemang och välkomna deras 
initiativ. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
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Handlingar i ärendet 

• 2100376 Tertialrapport 1 2025 för idrottsnämnden 
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§ 5 
Stöd till Mossen Hockey AB 2025  
IDF 2025/730 
 

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar att utge ett stöd om 572 000 kr till Mossen 
Hockey AB (556629-5647) i enlighet med vad som anges i 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Jäv 
Hanna Wistrand (L) har på grund av jäv inte varit närvarande eller 
deltagit vid beslutet av detta ärende. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/730-3 (Godkänd - R 1) Stöd till Mossen Hockey 
AB 2025 

• 1974397 Bilaga 1 Anso¨kan 2025 Stora Mossen AB 
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§ 6 
Scoutlägerstöd 2025  
IDF 2025/1205 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag avseende 2025 års 
scoutlägerstöd i enlighet med vad som anges i förvaltningens 
tjänsteutlåtande 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/1205-1 (Godkänd - R 1) Scoutlägerstöd 2025 
• 2044052 Bilaga - Idrottsnämndens regler för ekonomiskt 

stöd till ideella föreningar 
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§ 7 
Utökning av lokaler i Sjöstadshallen, Vågskvalpet 3. 
Inriktningsbeslut  
IDF 2025/930 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar för 
projekt Utökning av lokaler i Sjöstadshallen som underlag 
för ett kommande genomförandebeslut till en projektutgift 
redovisad i bilaga 1. 

2. Idrottsnämnden godkänner bedömd total hyreskostnad som 
redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd inriktning för 
projektet Utökning av lokaler i Sjöstadshallen, Vågskvalpet 
3. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
I ärendet lyfter man möjligheterna med ytan och listar en hel rad 
med olika verksamheter även om prioritet ligger på bordtennis, 
exempelvis kampsport, dans, innebandy, skolidrott samt 
seniorverksamhet. – Allt detta är mycket bra, våra idrottsytor måste 
kunna användas maximalt av så många som möjligt. 
  
Det är dock oklart hur bordtennisens bord ska förvaras när inte 
bordtennis utövas i hallen, eller hur många bord det är tänkt att få 
plats i hallen. 
  
Om kampsport ska kunna utövas i hallen har dessa olika behov av 
underlag och mattor, också det något som behöver hanteras när man 
planerar för den nya hallen. 
  
För innebandyns del skulle en 4x4 spelplan, med tillhörande sarg 
som måste kunna förvaras på plats, frigöra tid ifrån den överbokade 
stora Sjöstadshallen. Som vi alla vet har innebandyn haft det 
mycket svårt med att få de bokade tider de har behov av. 
  
En övergripande fråga för projektet är hur dialogen med 
föreningarna på plats har hållits och hur deras verksamhet kan 
komma att påverkas under byggtiden. Här är det viktigt att 
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säkerställa att träning och tävling ska kunna fortsätta även under 
byggtiden med löpande god dialog med föreningarna. 
  
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/930-1 (Signerad) Utökning av lokaler i 
Sjöstadshallen, Vågskvalpet 3. Inriktningsbeslut 

• IDF 2025/930-2 SEKRETESS Bilaga 1, Ekonomisk 
redovisning Sjöstadshallen 

• IDF 2025/930-3 Bilaga 1.2 Lönsamhetskalkyl 
Sjöstadshallen, 2025-04-28, (2,0 procent) 

• IDF 2025/930-4 Bilaga 1.1. Lönsamhetskalkyl 
Sjöstadshallen, 2025-04-28, (2,8 procent) 
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§ 8 
Spontanidrott på Drömdungens BP, del av Tennhjärtat 
13. Genomförandebeslut  
IDF 2024/314 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

fastighetskontoret beställa genomförande av Spontanidrott 
på Drömdungens BP, del av Tennhjärtat 13 till en 
projektutgift redovisad i bilaga 1. 

2. Idrottsnämnden godkänner hyreskostnaden enligt bilaga 1, 
som en följd av genomförande av projekt Spontanidrott på 
Drömdungens BP, del av Tennhjärtat 13. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
Skolan är mycket nöjd med att efter tio års väntan äntligen få se 
projektet ta form, man är även nöjd med dialogen runt utvecklingen 
av projektet. Men efter dialog med skolan framgår det att skolan 
ännu inte fått någon information om hur projektet kommer att 
påverka den ena av skolans huvudentréer. Med tanke på att 
projektet ska inledas under Q2 och pågå minst till Q4 är detta 
mycket viktigt. Hela staden har i uppdrag att säkra trygga skolvägar, 
inte enstaka förvaltningar. 
  
Entrén till planen och skolan från Nyängsvägen är inte anpassad för 
rullstol då lutningen är för brant, i nuläget går det alltså inte att göra 
planen tillgänglig från Nyängsvägen. Det står inget om detta i 
underlaget varför man måste utgå ifrån att inga planer finns för att 
åtgärda backen upp till planen. Att anlägga en trappa där en naturlig 
stig uppstått är bra men förbättrar inte tillgängligheten. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2024/314-6 (Signerad) Spontanidrott på Drömdungens 
BP, del av Tennhjärtat 13. Genomförandebeslut 

• IDF 2024/314-7 SEKRETESS Ekonomisk bilaga 1 
Genomförandebeslut Drömdungens BP 

• IDF 2024/314-8 Bilaga 1.1 74096 Lönsamhetskalkyl 
Drömdungens BP 2025-04-28 (2,8 procent) 
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• IDF 2024/314-9 Bilaga 1.2 74096 Lönsamhetskalkyl 
Drömdungens BP 2025-04-28 (2,0 procent) 
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§ 10 
Konstgräs, cricket, friidrott samt spontanidrott på 
Stenhagens BP, del av Akalla 4:1. Genomförandebeslut  
IDF 2024/2320 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden godkänner en bedömd total hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av projekt Konstgräs, 
cricket, friidrott samt spontanidrott på Stenhagens BP, del av 
Akalla 4:1. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
Konstgräs, cricket, friidrott samt spontanidrott på 
Stenhagens BP, del av Akalla 4:1 till en projektutgift 
redovisad i bilaga 1. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Stenhagens BP är ett fint projekt i ett område med stora behov av 
mer aktivering. Projektet är dock till största del riktat mot pojkar då 
fotboll och cricket är två idrotter som domineras av pojkar och i 
fallet med cricket, vuxna män. 3x3 basketplanen är ett bra tillskott i 
mixen men nya siffror ifrån basketförbundet visar på att om man 
vill få flickor att utnyttja möjligheten till 3x3 basket behövs det fler 
planer än en. Om man i samråd med skolan utvecklar de 
basketplaner som finns på skolgården hade man kunna få ett fint 
3x3 kluster. 
  
BP saknar närliggande parkering och eftersom planen är liten riktar 
den sig mot yngre barn som behöver skjuts, ett återkommande 
problem i många projekt. 
  
Efter samtal med cricketen i Järva har följande synpunkter 
framkommit: 
-Det är rätt meningslöst med träningspitcher utan en cricketplan, en 
7-manna fotbollsplan uppfyller inte det syftet då en cricketplan är 
1,5 – 2 fullstora fotbollsplaner storleksmässigt. Det vore bättre för 
cricketen om Granby BP utvecklades och fick träningspitcher, samt 
skyddsnät mot kolonilotterna. Just nu är det 65 st lag som tränar och 
tävlar här. Med träningspitcher bredvid planen kan själva planen 
användas mer effektivt. 
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Träningspitcherna på Stenhagens BP kan i viss mån tillgodose den 
barn- och paraverksamhet som redan idag bedrivs här men kan 
alltså inte ses som en fullgod satsning för cricketen. 
  
Det är oerhört viktigt att omklädningsrum i det intilliggande 
projektet Akallahallen går att nå på ett enkelt sätt ifrån BP och att 
man tar höjd för antalet omklädningsrum för att kunna hantera både 
inne-och utesport samtidigt. Antalet omklädningsrum är i dagsläget 
snålt tilltaget och omklädningsrum för domare saknas. 
  
Därtill vill vi understryka vikten av att tryggheten prioriteras i detta 
projekt. Barn och unga som idrottar ska inte trängas undan eller 
känna sig otrygga på grund av att kriminella utnyttjar stadens 
idrottsplatser. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2024/2320-4 (Signerad) Konstgräs, cricket, friidrott 
samt spontanidrott på Stenhagens BP, del av Akalla 4_1. 
Genomförandebeslut 

• IDF 2024/2320-5 SEKRETESS Ekonomisk bilaga 1 
Genomförandebeslut Stenhagens BP 

• IDF 2024/2320-6 Bilaga 1.1. Lönsamhetskalkyl Stenhagen 
BP 2025-04-14 (2,8 procent) 

• IDF 2024/2320-7 Bilaga 1.2 Lönsamhetskalkyl Stenhagen 
BP 2025-04-14 (2,0 procent) 
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§ 12 
Gubbängshallen - Utveckling och utökning, Borrsvängen 
12. Utredningsbeslut  
IDF 2024/2446 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa av 

fastighetsnämnden framtagning av handlingar för projekt 
Gubbängshallen – utveckling och utökning, Borrsvängen 12 
som underlag för ett kommande inriktningsbeslut, med en 
beräknad utredningsutgift upp till 15 mnkr. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2024/2446-1 (Signerad) Gubbängshallen - utveckling 
och utökning. Borrsvägen 12. Utredningsbeslut 

• IDF 2024/2446-1.1 Bilaga 1 Projektdirektiv(1933330) 
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§ 14 
Svar på skrivelse från Mikael Peterson (C) om 
föreningsdrivna idrottsanläggningar  
IDF 2025/1004 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Vi tackar förvaltningen för svaret på vår skrivelse. Det är bra att det 
tydliggörs att föreningsdrift inte är juridiskt omöjligt, men vi anser 
att förvaltningens svar i övrigt präglas av en alltför begränsad syn 
på vad som är möjligt. 
  
Det finns andra kommuner i Sverige som arbetar mer aktivt med 
föreningsdrift, även där kommunen är fastighetsägare, genom nya 
samverkansformer. Att staden i princip helt stängt dörren för att 
pröva sådana alternativ tycker vi är synd då vi vet att många 
föreningar tycker det funkar väldigt bra med egen drift och att ha 
ansvar för sin idrottsplats. 
  
Vi ser heller inga egentliga försök från vänstermajoritetens sida att 
hitta nya vägar framåt. Det vore rimligt att man åtminstone prövar 
möjligheten att ta fram ett ramverk eller vägledning för när 
föreningsdrift skulle kunna vara lämpligt utifrån lagstiftningen, men 
också utifrån stadens idrottspolitiska mål. 
  
Övrigt 
Rami El Hallak (S) ställer en fråga angående Centerpartiets 
särskilda uttalande där det anges att andra kommuner arbetar med 
föreningsdrift, och undrar hur dem kommunerna arbetar med det. 
Vice ordförande Mikael Peterson (C) svarar att han kan återkomma 
med det. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/1004-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om 
föreningsdrivna anläggningar 

• IDF 2025/1004-1 IDN (C) Skrivelse föreningsdrivna 
idrottsanläggningar 
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§ 15 
Svar på skrivelse från Hanna Wistrand (L) om principer 
för evenemangstaxor  
IDF 2025/1005 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/1005-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om 
principer för evenemangstaxor 

• IDF 2025/1005-1 IDN (L) Skrivelse Principer för 
evenemangstaxor 
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§ 16 
Svar på skrivelse från Mikael Peterson (C) och Hanna 
Wistrand (L) om bättre matchklimat inom fotbollen  
IDF 2025/1003 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) föreslår (se 
beslutet) 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) föreslår: 
  

1. Att delvis godkänna förvaltningens svar på skrivelsen 
2. Att idrottsförvaltningen i samverkan med Stockholms 

Fotbollförbund tar fram en långsiktig modell för 
återkommande dialog kring trygghet och matchklimat inom 
breddfotbollen 

3. Att idrottsförvaltningen tillsammans med berörda parter 
utreder möjligheten till tillfälliga 
kameraövervakningsinsatser vid högriskmatcher inom 
seniorfotbollen 

4. Att därutöver anföra: 
  
Vi tackar förvaltningen för svaret på vår skrivelse om ett bättre 
matchklimat inom fotbollen. Det är positivt att förvaltningen har 
agerat genom att ha bokat in ett möte med Stockholms 
Fotbollförbund efter att vi lämnade in vår skrivelse i 
idrottsnämnden. Vår förhoppning är nu att dialogen med 
Stockholms Fotbollförbund blir långsiktig och kontinuerlig och inte 
bara en engångsföreteelse. 
  
Samtidigt ser vi flera delar i förvaltningens svar som är 
motsägelsefulla. När det gäller frågan om tillfälliga kameror vid 
högriskmatcher svarar förvaltningen mycket avfärdande och menar 
att kameraövervakning inte är en framkomlig väg. Det är 
anmärkningsvärt med tanke på att staden nyligen beslutat att sätta 
upp 80 nya övervakningskameror på olika platser i Stockholm i 
trygghetssyfte. Vi hade också gärna fått ett tydligare svar på om 
kameraövervakning t.ex. kan övervägas vid specifika 
högriskmatcher inom seniorfotbollen – där problemen med 
ordningsstörningar är som störst. 
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Vidare säger förvaltningen att "de resurser som nämns inte finns 
inom idrottsförvaltningens organisation" när det gäller t.ex. 
ordningsvakter eller annan trygghetshöjande personal. Detta bör ses 
i ljuset av att majoriteten själva, efter maktskiftet 2022, valde att dra 
ned budgeten för ordningsvakter med 75 procent. Det är inte 
resursbrist i grunden, det är ett politiskt val. 
  
Det är också värt att kommentera förvaltningens påstående om att 
dialogen med Stockholms Fotbollförbund fungerar väl och 
uppfattas som ömsesidig. Vår uppfattning av det är att det finns ett 
fungerande samarbete gällande bokning av träningstider och 
anläggningar, men att dialogen om säkerhetsfrågor och matchmiljö 
brister eller knappt existerar. Vi hoppas att det möte som nyligen 
ägt rum markerar en vändpunkt, och att en tydligare och mer 
regelbunden dialog nu kommer på plats. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/1003-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse Bättre 
matchklimat inom fotbollen 

• IDF 2025/1003-1 IDN (C+L) - Skrivelse om bättre 
matchklimat inom fotbollen 
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§ 17 
Svar på skrivelse från Hanna Wistrand (L) om 
trafiksituationen vid Fruängens skola  
IDF 2025/1001 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Övrigt 
Hanna Wistrand (L) noterar en formulering i förvaltningens svar där 
det står att idrottsförvaltningen inte har drabbats av situationen. 
Hanna Wistrand (L) påpekar att det handlar om en entré till skolan 
och staden har en strategi för trygga och säkra skolvägar där alla har 
ett gemensamt ansvar. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att det blev en olycklig 
formuleringen i svaret men att förvaltningen arbetar tillsammans 
med skolan i alla dessa frågor och för dialog med de aktuella 
föreningarna på platsen. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/1001-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om 
Fruängens skola 

• IDF 2025/1001-1 IDN (L) Skrivelse om frua¨ngens skola 
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§ 18 
Svar på skrivelse från Leif Söderström (SD) om 
luftkvalitétsmätning i Tellusborgshallen  
IDF 2025/1000 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Övrigt 
Leif Söderström (SD) noterar att inga mätningar har gjorts i 
Tellusborgshallen utöver de mätningar som gjordes av dem som 
byggde hallen. Det refereras till att obligatorisk ventilationskontroll 
görs men detta är en flödesmätning och säger ingenting om 
luftkvalitén. I skrivelsen redovisas att hallen ligger i flödesområdet 
för NOX gaser och mätningarna är dygnsmedelvärden vilket inte 
visar hur mycket gaser det är under tiden hallen används eftersom 
den används mest på dagtid. Filtrerna som används tar inte dessa 
gaser utan då måste kolfilter användas. Leif Söderström (SD) 
informerar om att han har sammanställt en pdf som handlar om 
detta och som kan delges nämnden.  
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att förvaltningen tar 
gärna del av sammanställningen kommer att följa frågan. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/1000-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse - 
luftkvalitetsmätning vid Tellusborgshallen 

• IDF 2025/1000-1 IDN (SD) Skrivelse Luftkvalitet mätning 
Tellusborgshallen 
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§ 19 
Svar på skrivelse från Leif Söderström (SD) om ishallar 
Sätra IP  
IDF 2025/1002 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/1002-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse Sätra 
Ishall 

• IDF 2025/1002-1 IDN (SD) Skrivelse Sätra Ishall 
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§ 20 
Inkomna skrivelser  
  
Skrivelse till idrottsnämnden i Stockholm Stad från Skarpnäcks 
AIK  
  
Hanna Wistrand (L) lämnar följande skrivelse: 
  
Mindre idrottsföreningar i Stockholm hålls tillbaka – det är 
dags att ändra systemet 
Idrotten är en av våra starkaste samhällsmotorer. Den bygger 
gemenskap, stärker folkhälsan och ger barn och unga en 
meningsfull fritid. Men i dagens Stockholm har mindre och 
nystartade föreningar svårt att växa – inte för att viljan saknas, utan 
för att systemet håller dem tillbaka. 
  
Träningstider är en bristvara i Stockholm, det finns helt enkelt för få 
idrottsanläggningar. Föreningar med lag i många ålderskullar och 
etablerad verksamhet tenderar att bli prioriterade och 
återkommande få ’sina’ tider. Det kan låta logiskt – men det skapar 
en sluten cirkel där nya föreningar eller lag inte får chansen att 
växa, eftersom de inte redan är stora nog. 
  
Vill man starta ett nytt lag, till exempel för tjejer i ett område där 
det saknas, är det nästan omöjligt att få tider för att träna. Resultatet 
blir att barn stängs ute från idrotten – inte på grund av ointresse, 
utan på grund av brist på plats. 
  
Föreningar med ambitioner och engagemang riskerar att ge upp 
innan de ens fått börja. Det här är varken rättvist eller långsiktigt 
klokt. Stockholm växer, och idrotten, i form av både stora och små 
föreningar, måste kunna växa med staden. 
  
Vi vet att anläggningsbristen är ett strukturellt problem, men vi kan 
börja med att se över fördelningssystemet och för det mer 
transparent och rättvist. Med detta i åtanke önskar vi svar på 
följande frågor: 
  

1. Hur ser fördelningssystemet ut idag och i vilken grad stöttar 
det mindre och nystartade föreningar? 

2. Finns det någon strategi för att stötta för nya lag och 
föreningar? 

3. Är kriterierna för att få träningstid enbart baserade på förra 
årets verksamhet, eller finns det även andra kriterier? 

  
Beslut 
Nämnden beslutar att överlämna skrivelserna till förvaltningen för 
beredande. 
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§ 21 
Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschefen Marina Högland återkopplar på frågor från Leif 
Söderström (SD) som ställdes på idrottsnämndens sammanträde den 
22 april 2025: 
  
Varför har ishallsbehovet skrivits ner till noll i Skarpnäck i 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
Svar: Behovsbeskrivningen utgår från beslutat nyckeltal som anger 
att behovet i stadsdelsnämndsområde till 2033 teoretiskt är 0,75 
ishallar, vilket hanteras genom befintlig ishall på Kärrtorps IP 
(värde 0,75), vilket ger 0,00 som tillkommande behov. 
Förvaltningen planerar för en permanent lösning i Skarpnäck för att 
långsiktigt omhänderta behovet där. 
  
Vilket namn är det korrekta på den nya fotbollsplanen i Skarpnäck, 
det står både Skarpnäcks BP och Gränsbergets BP i förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 
Svar: Det korrekta namnet är Gränsbergets BP. Bollplanen heter 
sedan tidigare Skarpnäcks BP, bollplanen byter namn i och med 
utvecklingen av anläggningen. 
  
Förvaltningschefen Marina Högland uppdaterar om situationen för 
Älvsjö AIK. Dialogen fortsätter och parterna har kommit överens 
om inhyrning och ersättning. Även dialogen om personalresurser 
pågår. 
  
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om att 
idrottsnämndens kommande sammanträde den 17 juni kommer att 
hållas på idrottsförvaltningens kontor i samband med en 
sommaravslutning. 
  
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) undrar vad bedömningen är 
för Älvsjö AIK, kommer dem att gå skadeslösa? 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att föreningens 
förutsättningar har förändrats i och med att det avtal dem hade inte 
fortsätter. När hyresavtalet har tagits fram har förvaltningen arbetat 
med en upptrappningsmodell för att föreningen ska kunna komma 
ikapp. 
  
Hanna Wistrand (L) undrar varför nämnden inte har fått någon 
information om att husby ishall stängts. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att förvaltningen tar 
med sig detta som ett förbättringsförslag. 
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§ 22 
Övriga frågor  
Roine Löfgren (SD) påpekar att i Farsta stadsdelsnämnd har det 
informerats om att fisken i Magelungen avråds från att ätas och 
undrar om det kommer att komma upp några informationsskyltar 
om det. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att förvaltningen tar 
med sig frågan och återkommer via mejl till nämnden. 
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